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INTERPELACJA

Dotyczy:  zakupu karetki  transportowej dla  SMS im G.  Narutowicza finansowanego z budżetu
miasta Krakowa.

` Szanowny Panie,

Proszę o odpowiedź na pytania:

1. Czy zasadne jest finansowanie przez miasto zakupu karetki transportowej dla  SMS im. G.
Narutowicza w Krakowie?

2. Czy  były  dokonane  analizy  finansowe  kosztów  zakupu  oraz  utrzymania  transportu
medycznego oraz niezbędnego personelu?

Uzasadnienie

SMS im.  G.  Narutowicza  w  Krakowie  ma  obowiązek  zapewnić  transport  pacjentów  w
ramach kontraktu z NFZ. Takie usługi szpital do tej pory zapewniał poprzez swój własny transport
oraz umowy z podmiotem zewnętrznym spełniającym kryteria transportu pacjentów.
Czy wobec  tego  zasadne  jest  ponoszenie  kosztów na  zakup nowego pojazdu,  utrzymanie  go i
zatrudnienie personelu do obsługi transportu?

Jakie  będą  koszty  rozszerzenia  już  istniejącej  umowy z podmiotem udzielającym usługi
transportowe dla pacjentów, po rezygnacji z transportu własnego szpitala?

Takie zestawienie i analiza kosztów są konieczne przed podjęciem decyzji o finansowaniu
nowego pojazdu z budżetu miasta. 
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